
Protokół nr XXXIV/2020  

z Sesji Rady Miejskiej w Mogielnicy  

z dnia 30 października 2020  

 

Obrady rozpoczęto 30 października 2020 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:33 tego samego 

dnia. 

 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski otwierając obrady XXX Sesji zdalnej Rady Miejskiej 

powitał, Burmistrza Gminy i Miasta w Mogielnicy, obecnych radnych, pracownika urzędu oraz 

wszystkich oglądających transmisje. 

 

 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
powołania Sekretarza obrad. Zgłoszono kandydaturę radnego Stanisława Kępkę , który wyraził zgodę.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr 

Nejman, Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Radecki  

 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 8 w Mogielnicy, przy ul. 

Warszawskiej 9, wraz z częścią wspólną działki 505 będącej własnością Gminy. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 8 w Mogielnicy, przy ul. Warszawskiej 

9, wraz z częścią wspólną działki 505 będącej własnością Gminy.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr 

Nejman, Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Radecki  

 

 



 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty. 

 

Głos zabrał Burmistrz mówiąc, że umowa z obecnym wykonawcą kończy nam się 31 grudnia 2020 

roku. Dlatego został rozpisany przetarg na następny rok. Wyniki przetargu w październiku okazały się 

niestety bardzo niekorzystne dla gminy, mianowicie stawka opłat za śmieci poszła znacząco do góry. 

Były złożone dwie oferty. Został rozpisany kolejny przetarg. Po raz kolejny wykonawca będzie 

wybierany na 2 lata, czyli na rok 2021 i rok 2022. Oczywiście nikt nie jest z tej sytuacji zadowolony. 

Wysokość tej stawki tak naprawdę ustalają posłowie w Sejmie. Nie Rada Gminy, to jest określone  

w ustawach rządowych, więc jeżeli Rząd zmienia stawkę opłat za środowisko, czyli opłat od tony 

odpadów komunalnych to ona musi być wliczona przez odbiorcę. dochodzi do tego wzrost ceny  

w kwoty wynagrodzenia minimalnego a wynagrodzenie rośnie. Obserwujecie państwo, że w ciągu 

ostatnich dwóch, trzech lat ten wzrost jest znaczący. Proszę zwrócić uwagę, że odpady 

posegregowane, które od państwa są odbierane one powinny teoretycznie wpływać na konto na 

obniżenie stawki. Nikt w Polsce nie chce kupować makulatury. Nikt nie chce kupować szkła. Jeżeli 

już odbiera szkło posegregowane to szkło musi być podzielone na białe szkło i na szkło kolorowe. 

Oczywiście teoretycznie mamy rynek surowców wtórnych, ale on jest nieopłacalny. Cóż mogę 

powiedzieć, nie tylko ten Rząd, ale i poprzedni doprowadził do sytuacji, w której przerzucono koszty 

odbioru odpadów na mieszkańców i jeszcze raz powtórzę, stawka, która dzisiaj będzie głosowana na 

sesji nie ma na nią wpływu, rada nie ma wpływu burmistrz na tą stawkę ma wpływ tylko nieudolny 

system gospodarki odpadami, jaki został stworzony przez kolejne Rządy, więc w przypadku tej stawki 

proszę mieć to na uwadze, nie obarczać tutaj odpowiedzialnością za wzrost stawki radnych lub 

kogokolwiek innego. Powiedziałem na samym początku, że jesteśmy na etapie kolejnego przetargu. 

Na razie kwota 27 zł jest w miarę realną. W tym roku do kwoty, jaką od państwa zebraliśmy w ciągu 

roku zabraknie nam około 400 000 zł. Gmina będzie musiała znaleźć środki i dopłacić do budżetu. 

Dołożyć do budżetu na odbiór odpadów od państwa jeszcze 400 000 zł, czyli obecna stawka nie 

pokryła kosztów obecnego odbioru. Kiedyś obiór śmieci był w inny sposób rozliczany. Teraz płacimy 

od tony zebranych odpadów w związku z tym, jeśli ilość odpadów od państwa odbieranych wzrasta, 

wzrasta również kwota, jaką płacimy. Na sam koniec powtórzę to, co dzisiaj już mówiłem 2 razy, 

Rada Gminy tak naprawdę nie ma wpływu na stawkę, na którą w tej chwili głosuje. Wpływ na tą 

stawkę ma tylko i wyłącznie Rząd i Sejm  

Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej Grzegorz Michalski potwierdzając słowa pana 

Burmistrza. Niestety Szanowni państwo przepisy obligują radę do podjęcia uchwały w tym zakresie. 

Choć ani środków zewnętrznych na ten cel nie mamy, gmina nie może na odpadach zarabiać ani nie 

może do nich do nich dokładać, więc ten bilans musi wychodzić finalnie w rozliczeniu na zero, 

dlatego ta stawka będzie na takim a nie innym poziomie. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, 

Włodzimierz Wasiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 



Jan Marciniak, Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (1) 

Piotr Radecki  

 

 

5. Sprawy bieżące, interpelacje radnych 

 

Brak uwag. 

 

6. Sprawy mieszkańców. 

 

Brak uwag. 

 

7. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący rady Grzegorz Michalski zakończył posiedzenie XXXIV Sesji 

Rady Miejskiej w Mogielnicy 

 

 
Protokółowała    Sekretarz obrad               Przewodniczący rady 

Natalia Wasiak   Stanisław Kępka   Grzegorz Michalski 

 


